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Nadežda – Labdien.Jau vairākos jautāju

Labdien.
Jau vairākos jautājumos/komentāros bija izteikta liela nepieciesamība pēc gājēju ietves
Melnsila ielā. Ielu pārbuves projektā ietvaros tā pat tika ieprojektēta būvprojektā, bet tad
finansējuma trūkuma dēļ diemžēl to izslēdza no projekta realizācijas. Pa Melnsila ielu
pārvietojas ļoti daudz atpūtnieku līdz jūrai un veidojas bīstamas situācijas dēļ baļķvedēju
biežas satiksmes.
Ņemot vērā, ka šobrīd jau tiek plānots nākamā gada pašvaldības budžets un tā izlietojums,
ļoti liels lūgums rast iespēju iekļaut budžetā gājēju ietves Melnsila ielā izbūvi.


